
Protokoll för ordinarie årsmöte med Rundsvallens 

Samfällighetsförening 2024-04-15 

Närvarande: Göran Karlsson, Roberth Karlsson, Kristian Sölvén, Lars-Olof Sönnerholm, 

Frida Brännborn Torbäck, Sören Forsberg, Martin Eriksson, Roland Berg, Gösta Meyer och 

Erik Samuelsson 

 

1. Ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

2. Till ordförande för mötet valdes Sören Forsberg.  

3. Till sekreterare för mötet valdes Frida Brännborn Torbäck. 

4. Till justeringsmän/-kvinnor valdes Kristian Sölvén och Roland Berg. 

5. Agenda och kallelse godkändes av stämman. 

6. Verksamhetsberättelse för 2023 lästes upp av ordförande. 

7. Räkenskapsåret 2023 redovisades med vinst 38 817 kr. Ingen fondering av medel 

föreslås av styrelsen. 

8. Revisionsberättelsen för år 2023 lästes upp av Sören Forsberg. 

9. Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret. 

10. Vägunderhåll gångna året: Planerad dikning har inte blivit genomförd framförallt på 

grund av Kungälv Energis nedgrävning av elledningar. Vägen har rasat ner vid 

vägtrumma i samband med hårt regn och översvämning, vilket har blivit tillfälligt 

åtgärdat. Sladdning och ifyllning av potthål har genomförts. 

11. Vägunderhåll – kommande år: Grusning och sladdning ska genomföras av vägen efter 

att Kungälv Energi har grävt i vägen. En ytterligare översyn kan krävas om ett år 

eftersom det antagligen kommer att sätta sig ytterligare. Vintersaltning genomförs inte 

längre, men sommarsaltning kommer att genomföras fortsatt. Förslag om att sätta upp 

mätsticka i tunneln för att kunna avgöra djupet vid översvämning. Gatlyktor längs 

vägen lyser ibland och slocknar ibland, vilket bör ses över under kommande år. 

12. Uppdatering av debiteringslängd genomfördes. 

13. Förslag utdebitering 2024: Styrelsen föreslog att behålla förra årets utdebitering, totalt 

60 000 kr, för att säkra upp att det finns finansiering till kommande vägunderhåll 

framåt. Stämman godkände styrelsens förslag. 

14. Till revisor för räkenskapsår 2025 valdes Monica Frankenberg 



15. Övriga frågor och inkomna motioner: Punkt 13 ”Förslag till utdebitering” tillagd till 

dagordningen. Samfällighetens lista med namn, telefonnummer och e-postadresser 

behöver uppdateras.  

Styrelsen informerade om arbetsdag den 4 maj 

16. Protokoll från årsmötet kommer att skickas ut via e-post efter justering samt finnas 

tillgängligt hos Sören Forsberg. Stämman önskade även att protokollet ska 

tillgängliggöras på hemsidan.  

17. Mötet avslutas  

 

Vid Protokollet 

 

 

Frida Brännborn Torbäck 

 

Justeras: 

 

 

 

Kristian Sölvén     Roland Berg 

Arbetsdagen kommer att 

senareläggas på grund av fortsatt 

vägarbete. Styrelsen återkommer 

med datum. Beslut av styrelsen 

20240424 


